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Infomoment ontwerp-Rup openbaar onderzoek   / 24 april 25 

Aanwezig: 

• Marc, Stein 
• schepen Van Nueten  
• Muriel  

Opzet 

Naar aanleiding van de voorlopige vaststelling van het RUP Sportpark St.-Janneke door de 
gemeenteraad op 01/04/2025 en het hierbij aansluitende openbaar onderzoek, werd op donderdag 
24 april een infomoment over het ontwerp-RUP georganiseerd (van 19.30-21u op de kunstencampus). 
Tijdens een plenaire toelichting werd kort de link tussen inrichtingsplan en RUP geschetst en werden 
vervolgens de bepalingen van het RUP voor de verschillende bestemmingszones besproken. Eerder 
in het proces werden al 3 infomomenten georganiseerd waarop telkens zowel het inrichtingsplan als 
het RUP werden gepresenteerd. 

Er waren welgeteld 7 bezoekers op het infomoment. 

Vragen 

• Voorkooprecht op de woningen aan St.-Janneke: wat betekent dit juist voor de eigenaars? 
Voorkooprecht houdt in -dat als de eigenaar zijn woning verkoopt en een koper heeft- Elia of de 
gemeente de kans krijgen om de woning aan dezelfde voorwaarden en prijs als de koper, aan te 
kopen. Zolang de eigenaar zijn woning niet verkoopt, heeft het voorkooprecht geen impact (de 
bestemming naar open ruimte treedt pas in werking na toepassing van het verkooprecht). Na 15 
jaar vervalt het voorkooprecht.  

• Is in de MOBER rekening gehouden met Herenthoutseweg LIDL?  In de MOBER is dit 
meegenomen. Er is bovendien een studie lopende voor de Herenthoutseweg als geheel. Het 
verkeer voor de recreatiefuncties interfereert niet met de ochtendspits (drukste moment) en 
slechts in beperkte mate met de avondspits. De recreatiefuncties genereren minder verkeer dan 
de school die vandaag op de site aanwezig is. 

• Zullen er op het multifunctionele terrein grote evenementen georganiseerd worden? Zegt het 
RUP hier iets over? Het is niet de bedoeling om het gebruik van het multifunctionele terrein sterk 
te gaan intensiveren. Het gebruik zal vergelijkbaar zijn met de situatie vandaag (waarbij er 
eerder uitzonderlijk een groter event plaatsvindt). Het RUP vermeldt dat het om lokale 
evenementen moet gaan. 

• Wat met veiligheid voor fietsers en voetgangers op de oversteken aan de Herenthoutseweg? In 
de MOBER worden een aantal voorstellen gedaan om de veiligheid te verbeteren: een nieuw 
fietspad dat los ligt van de Herenthoutseweg, het verwijderen van de fietsoversteek t.h.v de 
Meidoornlaan, een nieuwe gebundelde oversteek aan de ingang tot de sportsite. 

• Inplanting van de campers tegen de weg, is dat wenselijk? In het  inrichtingsplan wordt vooral 
onderzocht of er voldoende ruimte is voor het nodige aantal parkeer- en camperplaatsen. Het 
RUP legt niet vast waar de camperplaatsen moeten komen – er is dus zeker nog de mogelijkheid 
om die elders binnen de zone voor parkeren in te planten. 

• Bomen onder de hoogspanning, kan dit? Onder de hoogspanningsleiding kan alleen lage 
beplanting (tot 3m hoogte) – dus eerder heesters dan bomen. 

• Wat met de gevaarlijke fietsoversteek t.h.v de Meidoornlaan? Het gebruik voor fietsers van deze 
oversteek wordt ontmoedigd door het fietspad van de Herenthoutseweg los te trekken en door 
de fietsoversteek te verwijderen. 

• Wat met de congestie aan het sas en de kruising met de Ringlaan? Dat is een gekend knelpunt, 
dat in het kader van het planningsproces voor Hannekenshoek met AWV, MOW en de VWW 
wordt bekeken. 

• Wat met de fusie van de voetbalclubs? Dat is work-in-progress. 
• Een bewoner van een woning aan Sint-Janneke vraagt of hij een serre in zijn tuin kan plaatsen? 

Volgens het huidige BPA kan dit niet, het RUP is flexibeler (maar veel hangt af van de omvang 
van de serre). 

 


